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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

„A nők egyenjogúságát gátolja az esélyegyenlőségért felelős miniszter" címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Lévai Katalinhoz, az esélyegyenlőségéit
felelős tárca nélküli miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Az érdekegyeztetés 1998 . évi megújulása során kormányrendelet hozta létre a Nőképviseleti
Tanácsot. A kormányzati oldal mellett (50%) a civil oldal delegáltjai és a szakértői oldal adta a
javaslattevő, véleményező és programok tekintetében beszámoltatási joggal rendelkező szerv
összetételét. AZ ENSZ nők esélyegyenlőségére összehívott közgyűlése 2001-ben példamutatónak
ítélte a szervezete felépítését . A civil oldal delegálása a civil szervezetek által felépített rend szerint
történt, melynek során a civil szervezetek a szakszervezetek delegálását visszautasították azzal
érvelve, hogy a szakszervezetek nőszervezetei saját szakszervezetükben kell, hogy érvényesítsék
befolyásukat az érdekegyeztetés más fórumán .
2002 tavaszán az új kormány a tanács felosztását szerette volna elérni azzal, hogy saját tagjai
mondják ezt ki . A 3 oldal tagjai a tanács további működtetése mellett, a működés reformját
támogatták.
Azóta a tanács nem került összehívásra, elnöke (Bartos Éva) lemondott . Törvénytervezetek
véleményezése, beszámoltatás elmaradt . A Nemzeti Fejlesztési Terv monitorozásához szükséges a
tanács civil oldali részvétele, ehhez NFT Hivatal közvetlen ügyintézői szinten kért és kapott
kijelölést . A tanács tehát gúzsba kötve létezik, de működni nem engedik .

Kérdezem Tisztelt Miniszter Asszonyt :

Miért gondolja Ön, hogy egyedüli letéteményese a nők és férfiak esélyegyenlőségének, és nincs
szüksége az ENSZ által is kiváló összetételűnek minősített tanács működésére?
Mikor fog végre meghallgatni és másnak is mikrofont adni az esélyegyenlőség nevében?
Miért szüntetnek meg egy mindenki számára ingyenesen elérhető szolgáltatást, amelyet már
preventív módon is kezdtek igénybe venni?

Budapest, 2003 . október 15 .
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